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Product name:
产品

Inositol

Manufacturer name:
生产商名称

HEBEI YUWEI BIOTECHNOLOGY CO., LTD.

UK FBSS No.: Manufacturer Code:
制造商产品代码

615

US FBSS No.: For Prinova use only JDE No.: For Prinova use only

Other I.D. No.: For Prinova use only Prinova Solutions AYL#: For Prinova use only

Review the current banned substances links below and answer all questions:
查看下面的当前禁用物质链接并回答所有问题:

World Anti-Doping Agency (WADA) Prohibited List: 世界反兴奋剂机构（WADA）禁止名单：

https://www.wada-ama.org/sites/default/files/2022-01/2022list_final_en_0.pdf

NFL/NFLPA Banned Substance List: 国家橄榄球联盟球员协会禁用物质清单：

https://nflpaweb.blob.core.windows.net/website/Departments/Wellness/2020-Banned-Substances-List.pdf

1.0 Does the product contain any of the substances listed in the current WADA
prohibited list?
该产品是否包含当前世界反兴奋剂机构禁用清单中列出的任何物质？

No

1.1 Have you conducted a risk assessment to ensure the product is not contaminated
with banned substances as listed in the links above?
您是否进行过风险评估以确保产品未被上述链接中列出的违禁物质污染？

Yes

1.2 Are any of the materials that are listed in Prohibited/Banned Lists present in your
facility?
您的工厂是否存在禁用/禁止列表中列出的任何材料？

No

1.3 Are any of the materials that are listed in Prohibited/Banned Lists present on the
same production line as the product named above?
禁止/禁止列表中列出的任何材料是否与上述产品位于同一生产线上？

No

1.4 If you answered Yes to question 1.3: How do you prevent cross-contamination and
control the residue of banned substances?
如果对问题 1.3 的回答为“是”：如何防止交叉污染并控制违禁物质的残留？

1.5 If you answered Yes to question 1.3: Have you tested the product in an anti-doping
lab accredited by WADA?
如果对问题 1.3 的回答为“是”:您是否在世界反兴奋剂机构认可的反兴奋剂实验室中测试了该

产品？

1.6 If you answered Yes to question 1.5: Please provide the analytical test report
如果对问题 1.5 的回答为“是”，请提供分析测试报告

Attached: ☐

615
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1.7 If you answered Yes to 1.0 – 1.3: Please specify the names and concentration of substances present:
如果对 1.0 - 1.3 回答“是”：请说明存在的物质的名称和浓度：

1.8 Substance Name:
物质名称：

Concentration:
浓度：

1.9
1.10
1.11
1.12

To be completed by the manufacturer:
由制造商完成：

Signature:
签名：

Name of Person Responsible:
负责人姓名：

马守义

Position:
职称：

Quality Engineer Company
Stamp:
公司盖章：

Date:
日期：

August 02， 2022




